

目的地 (Destination)	平郵包裹郵費 Surface Parcel Postage Rates			體積限制 (註一) Size Limit (Note I)	所需報關表格 (註二) Customs Forms Required (Note II)	可提供的輔助服務 (註三) Supplementary Services Available (Note III)	重量上限(公斤) Maximum Weight Limits (Kg)	派遞時間 Delivery days
	首1公斤 First 1 Kg	以後每1公斤 (不超過7公斤) Extra 1 kg (Up to 7kg)	以後每1公斤 (7公斤以上) Extra 1 kg (Above 7kg)					
	HK\$	HK\$	HK\$					
日本 Japan	110	24	9	XP	-	I, E	30	15 - 45 日 (Days)
加拿大 Canada	100	14	15	XP	-	-	30	30 - 50 日 (Days)
台灣 Taiwan	95	21	7	XP	1C	I	20	10 - 20 日 (Days)
法國 France	145	20	15	XP	-	I, E	30	25 - 45 日 (Days)
南韓 South Korea	80	11	9	XP	-	I	30	10 - 45 日 (Days)
美國 United States of America	75	44	34	XP	-	I	30	25 - 40 日 (Days)
英國 United Kingdom	145	22	14	XP	-	-	30	30 - 45 日 (Days)
馬來西亞 Malaysia	85	12	10	P	-	I	10	10 - 40 日 (Days)
新加坡 Singapore	80	14	7	XP	-	I	30	10 - 30 日 (Days)
德國 Germany	135	20	11	XP	-	-	30	25 - 45 日 (Days)
澳大利亞 (澳洲) Australia	105	19	12	P	-	I	20	20 - 35 日 (Days)

註一 - 體積限制

最大：

P：長度以1.05米為限，長度及周長合計以2米為限

XP：長度以1.50米為限，長度及周長合計以3米為限，但美國（包括波多黎各）：長度以1.50米為限，長度及周長合計以2.75米為限。

最小：

非捲狀郵件：90毫米 x 140毫米

捲軸狀郵件：直徑的兩倍及長度最小為170毫米，最大尺度不得小過100毫米

註二 - 報關表格

A - 有塗膠的報關表格 (郵用表格 Pos 401A)

C - 無塗膠的報關表格 (郵用表格 Pos 401C)

D - 發遞單 (郵用表格 Pos 401D)

註三 - 可提供的輔助服務

I - 保險

E - 快郵

備註

D. 至安哥拉的Huambo, Kuito, Luena, Mbanza-Congo, Menongue, N'dalatando 及Uige 等地區的所有郵政服務暫時停止。

E. 空運至泰國再由陸路轉運往目的地。

F. 所有包裹服務暫時停止。

G. 寄往英屬印度洋地區的郵件不設掛號服務。

H. 快郵服務只限於非掛號空郵郵件。

I. 快郵服務只限於非掛號空郵郵件。

J. 平郵信件及包裹服務暫時停止。除巴爾達伊外，所有地方均可獲航空信件及包裹服務。

- K. 由鐵路載運至廣州然後以空運送往目的地。內地的空郵網絡包括廣東的汕頭、興寧及湛江；廣西的南寧及桂林；海南的海口及其餘各省/自治區的所有目的地。
- L. 須繳付關稅或須領有進口證的包裹，須附加兩張無塗膠報關表格(Pos 401C)。
- M. 禮物包裹不得重逾10千克。
- N. 除內有私人訊息的普通及掛號航空信件外，所有郵政服務暫時停止。
- O. 航空信件重量不得超過2千克，航空包裹不得超過10千克，平郵信件及包裹的服務暫時停止。
- P. 寄往莫桑比克的快郵服務暫時停止。
- Q. 只投遞至郵政信箱。並無到戶派遞服務。
- R. 至布干維爾島的Arawa, Buin, Kieta 及Panguna等地區的所有郵政服務暫時停止。
- S. 空運至奧克蘭再由水路轉運往目的地。
- T. 空運至約翰尼斯堡再由水路轉運往目的地。
- U. 空運至溫哥華再由水路轉運往目的地。
- V. 除寄往柏培拉、博拉馬、布爾奧及哈爾格薩的普通及掛號航空郵件外，所有郵政服務暫時停止。
- W. 至加扎勒河的Waw, Rimbik, Yaroul, Tonj, Auil, Qarqarial及Raja 地區的所有包裹服務暫時停止。
- X. 有關加羅林群島、馬里亞納群島、馬紹爾群島、波多黎各、薩摩亞、美屬處女群島及威克島，請參閱另外載列。
- Y. 需附加一份報關表格-(Pos 401D)發遞單。

Note I - Size Limit

Maximum :

P : Length 1.05m, length and girth combined 2m

XP : length 1.50m, length and girth combined 3m, but for USA (including Puerto Rico) : length 1.50m, length and girth combined 2.75m.

Minimum :

Other than roll form : 90mm x 140mm

Roll form : length plus twice the diameter 170mm, greatest dimension may not be less than 100mm

Note II - Customs Forms

A - Adhesive Customs form (Pos 401A)

C - Non-adhesive Customs form (Pos 401C)

D - Despatch Note (Pos 401D)

Note III - Supplementary Services Available

I - Insurance

E - Express

Remarks

- D. All postal services to the localities of Huambo, Kuito, Luena, Mbanza-Congo, Menongue, N'dalatando and Uige are temporarily suspended.
- E. By air to Thailand thence by surface.
- F. All parcel services are temporarily suspended.
- G. No registration service to British Indian Ocean Territory.
- H. Express delivery service is only available for unregistered air letter-post items only.
- I. Express delivery service is only available for unregistered air letter-post items only.
- J. Surface letter and parcel services are temporarily suspended. Air letter and parcel services are available to all places except Bardai.
- K. By rail to Guangzhou thence by air. The air mail network within China, Mainland covers Shantou, Xingning and Zhanjiang in Guangdong; Nanning and Guilin in Guangxi, Haikou in Hainan and all destinations in the remaining pr
- L. For parcels liable to customs duties or requiring import licences, two additional non-adhesive Customs forms (Pos 401C) are required.
- M. Gift parcels should not weigh more than 10 kg.
- N. All postal services are temporarily suspended except ordinary air letter and registered air letter containing personal correspondence.

- O. Weight limit for air mail items is 2 kg, for air parcels is 10 kg. Surface letter and parcel services are temporarily suspended.
- P. Express service to Mozambique is temporarily suspended.
- Q. Delivery to private post office box address only. No door - delivery service.
- R. All postal services to the localities of Arawa, Buin, Kieta and Panguna in Bougainville Island are temporarily suspended.
- S. By air to Auckland thence by surface.
- T. By air to Johannesburg thence by surface.
- U. By air to Vancouver thence by surface.
- V. All postal services are temporarily suspended except ordinary and registered air letter mail to Berbera, Borama, Burao and Hargeisa.
- W. All parcel post services to the localities of Waw, Rimbik, Yaroul, Tonj, Auil, Qarqarial and Raja in the Bahr El-Ghazl region are temporarily suspended.
- X. See separate entries for Caroline Islands, Mariana Islands, Marshall Islands, Puerto Rico, Samoa, Virgin Islands of USA and Wake Island.
- Y. One additional Customs form - Despatch Note (Pos 401D) -is required.

provinces/autonomous regions.